
Protokół Nr 3/0012.5/2024-2029
Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Leśnictwa Rady Gminy Boronów 
z dnia 13 czerwca 2024 r.

Komisja  z  udziałem  czterech  członków  (wg  załączonej  listy  obecności)  odbyła
posiedzenie w dniu 13 czerwca 2024 r. O godz. 16.00. Prócz członków w posiedzeniu
brał udział Wójt Gminy Boronów P. Krzysztof Bełkot. 

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Omówienie planu pracy komisji oraz stopnie realizacji w II kwartale 2024r.
4. Omówienie bezpieczeństwa pieszych na terenie Gminy Boronów.
5. Rozważenie możliwości przywrócenia ruchu dwukierunkowego na ulicy 

Smolnej w Boronowie.
6. Sprawy różne. 
7. Zakończenie posiedzenia.

Ad. pk1 i pkt. 2 .
Przewodniczący komisji Serafin Mzyk dokonał otwarcia posiedzenia i stwierdził jego
prawomocność.
Następnie poddano pod głosowanie porządek posiedzenia i  został on jednogłośnie
przyjęty przez członków komisji.

Ad. pkt 3
Omówiono stopień realizacji planu pracy komisji w II kwartale
a)  wskazano,  że  nawiązano  kontakt  z  Zespołem  Placówek  Oświatowych
w Boronowie jak i  z  Gminnym Ośrodkiem Kultury,  gdzie ustalono, że na terenie
Boronowa, nie planuje się zorganizowanych form wypoczynku dzieci i młodzieży. 
b)Wójt  omówił,  że  na  szczeblu  gminnym ,   uwagi  na  zmianę  przepisów,  będzie
opracowany nowy plan zagospodarowania przestrzennego ( wstępny i właściwy ),
c)omówiono  sprawę  złamanego  drzewa  w  Parku  Gminnym;  wójt  przekazał,
że złamane  drzewo  zostało  już  usunięte;  w  przypadku  zgłoszeń  dot.  drzew
obumarłych,  będą  one  kontrolowane  przez  pracownika  gminy  i  w  uzasadnionym
przypadku , takie drzewo będzie usuwane.
d) radny Michał Smoleń wnosił o ogrodzenie placu zabaw w sołectwie Zumpy; Wójt
poinformował, że teren gdzie plac zabaw powstał jest własności nadleśnictwa, jest
on tylko dzierżawiony i wszelkie prace wymagały by zgody nadleśniczego,
e)  Wójt  przekazał,  że  w  kwestii  infrastruktury  melioracyjnej,  stosowne  pracy
prowadzi spółka wodna zs w Lublińcu. Dodał, że trzeba mieć na uwadze, że wiele
sieci,  na  skutek  rozbudowy  budownictwa  czy  to  jednorodzinnego  czy
przemysłowego, jest po prostu poprzerywanych, 



Ad. pkt 4.

Omówiono  kwestię  budowy na  ulicy  Wolności,w  rejonie  przystanku komunikacji
autobusowej  w  kierunku  Tarnowskich  Gór,  przejścia  dla  pieszych.  Zapoznano
uczestników spotkania z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa Śląskiego
z dnia 21 marca 2024roku  nr DD-RIR.8026.29.2024.GRZ DD-RIR.KW-00515/24
(pismo zostało skierowane do Komendy Powiatowej Policji w Lublińcu, jednakże,
do wiadomości, zostało przesłane do Wójta Gminy Boronów). Pomimo negatywnych
przesłanek  wskazanych  w  cytowanym  wyżej  piśmie,  członkowie  komisji,
po głosowaniu,  zdecydowali,  bo  zagadnienie  związane  z  budową  przejścia  dla
pieszych, procedować ponownie. 

Ad. pkt 5
Radny  Robert  Kucharczyk  wnosił  o  zmianę  organizacji  ruchu  na  ulicy  Smolnej
z jednokierunkowego  na  dwukierunkowy  oraz  o  umiejscowienie  lustra  w  rejonie
skrzyżowania ulicy Smolnej z ulicą Polną. Wójt  poinformował, że obecnie trwają
prace projektowe, celem zmiany tej organizacji ruchu. 

Ad. pkt 6.
a) Obecny na posiedzeniu radny Łukasz Pietruszka , wskazał na problem z wjazdem
na posesję przy ulicy Wolności 68a w Boronowie. Nieruchomość ta jest pozbawiona
wjazdu  od  strony  ulicy  Wolności,  zaś  obecne  prace  przy  ul.  Łąkowej,  takowego
wjazdu również nie przewidują. Ustalono, że właściciele nieruchomości zwrócili się
pismem  do  Wójta  Gminy  Boronów  załączając  (jeżeli  wyrażą  taką  zgodę)
dotychczasową  korespondencję  z  ZDW Katowice  (ul.  Wolności  jest  w  zarządzie
właśnie ZDW Katowice). 
b)  radna  Ilona  Robok  zapytała,  jakie  są  możliwości  budowy  placu  zabaw,  przy
nowym przedszkolu przy ZPO Boronów. Wójt poinformował, że być może uda się
pozyskać  środki  w  ramach  funduszy  z  WFOŚi  GW,  podobnie  jak  w  programie
„zielona pracownia”. 
c) poruszono również przejścia dla pieszych w rejonie skrzyżowania ul Koszęcińskiej
z ul. Lompy, które jest w zasadzie na łuku drogi i nie jest dobrze widoczne. Wójt
poinformował,  że  PKP PLK opracowuje  plan budowy wiaduktu  na skrzyżowaniu
drogowo- kolejowym przy ul. Koszęcińskiej. W ramach tego projektu przewiduje się
również nowy projekt ulicy Koszęcińskiej właśnie od skrzyżowania z ulicą Lompy
i skrzyżowanie te ma być przebudowane. 

Ad. pkt 7.
Z uwagi na fakt, że wszystkie tematy zostały omówione, na tym posiedzenie zostało
zakończone.

Przewodniczący Komisji

Serafin Mzyk


